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Porządek  posiedzenia Komisji Rolnictwa... Nr 1/06 w dniu  24 stycznia  
2006 r – godz. 10 00 

 
 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady w dniu 25 

stycznia 2006 r. 
3. Analiza wykonania prac w zakresie oświetlenia ulicznego i prac 

drogowych w roku 2005. 
4. Rozpatrzenie wniosku uczniów z m. Duninowo uczęszczających 

do Szkoły Podstawowej Nr 1 Ustce 
5. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 

 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Krzysztof 

Matyjasik -   Przewodniczący Komisji , przywitał 
przybyłych i stwierdził prawomocność obrad  
oświadczając , iŜ zgodnie z listą obecności  w posiedzeniu 
uczestniczy 5 spośród 8 osobowego składu Komisji , co 
stanowi kworum do podejmowania prawomocnych 
decyzji.  

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 
 
Radni nieobecni: Jan Dudka, Edward Sasko. 
 
Przewodniczący Komisji  zaproponował następującą zmianę w 
porządku obrad tj.  pkt. 4 dot. Przygotowania sprawozdania z 

działalności Komisji za rok 2005 zdjąć z dzisiejszych obrad i 
przełoŜyć  na następne posiedzenie. W miejsce pkt. 4 wprowadzić 

pkt o brzmieniu:  Rozpatrzenie wniosku uczniów z m. Duninowo 
uczęszczających do Szkoły Podstawowej Nr 1 Ustce. Następnie 

poddał pod głosowanie  porządek obrad z uwzględnieniem 

niniejszej zmiany. 
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Głosowało   -  5 

 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  w/w 
porządek obrad. 

 
 

 
  Na obrady Komisji przybli radni: Jan Dudka i Edward Sasko. 
 
 
Ad. 1.  Przyjęcie protokołu  z poprzedniego  posiedzenia.   

 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik  poddał pod 
głosowanie 

 
 

Protokół Nr 15/2005 z dnia 21 grudnia  2005 r  
  
  

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła 
Protokół Nr 15/2005  bez uwag. 
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Ad.2. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady.  
 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik  przedstawił 

następujące proj. uchwał: 
 

 
- proj. uchwały w spr. regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Gminy Ustka 

 
 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
w/w proj. uchwały. 
 

 
 

- proj. uchwały w spr. uchwalenia regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie gminy Ustka 

 
 

Małgorzata Mikołajczak – Paszczyk 
- poinformowała, iŜ w przedłoŜonym proj. uchwały będzie 

autopoprawka wynikająca z uzgodnienia z Państwowym 

Powiatowym Inspektorem Sanitarnym w § 13 Regulaminu pkt. 1 
ust. 1  skreśla się zapis „zgodnie z uzgodnionym harmonogramem 

wywozu”, a wprowadza się zapis „nie rzadziej niŜ raz na kwartał”, 

ust. 2 skreśla się zapis „zgodnie z uzgodnionym harmonogramem 

wywozu”, a wprowadza się zapis „nie rzadziej niŜ raz w miesiącu”, 

ust. 3 skreśla się zapis „na dwa tygodnie”, a prowadza się zapis „w 
tygodniu”. 



 
- 5 – 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 

 
- proj. uchwały w spr. Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2006 

 
 
  Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik 

- poinformował , iŜ w przedłoŜonym proj. uchwały będzie korekta tj. 

str. 3 Wstęp – po 7 linijce dopisuje się zajęcia profilaktyczne w 
kaŜdej świetlicy  oraz zagospodarowanie wolnego czasu dla dzieci i 

młodzieŜy. Tabela str. 13 pkt 2 a wykreśla się kwotę 740, a wpisuje 

się kwotę 820. W związku z powyŜszym ulega zmianie kwota Razem 

na 228.624. 
 

 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 
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- proj. uchwały w spr.  zasad dokonywania okresowych 
ocen kwalifikacyjnych pracowników mianowanych 
zatrudni onych w Urzędzie Gminy Ustka 
 
 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 

 
- proj. uchwały w spr. wyraŜenia zgody na udzielenie 
bonifikaty od opłat za przekształcenie prawa uŜytkowania  
wieczystego w prawo własności nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Ustka 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytyw nie w/w proj. uchwały. 

 
 
  Obrady Komisji opuścił radny Ryszard Krefft. 
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- proj. uchwały o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 
budŜetu gminy na 2006 r oraz w spr. zmian w budŜecie 
gminy na 2006 r  

 
 

 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie   
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

Przewodniczący Komisji ogłosił 30 min przerwę w obradach Komisji tj. 
od godz. 11 00 do godz. 11 30 . 
 
Po przerwie Komisja wznowiła obrady realizując dalszy porządek 
obrad. 
 
 

 
Ad. 3.  Analiza wykonania prac w zakresie oświetlenia ulicznego i 

prac drogowych w roku 2005.   
 
 

  W przedmiocie sprawy głos zabrał: 
 
  Wiesław Węgrzyn 

- przedstawił informację wykonania prac w zakresie oświetlenia 
ulicznego i prac drogowych tj. 

  Oświetlenie drogowe – wykonane w 2005 roku 
1. Oświetlenie ul. Wydmowej w Rowach – wartość robót brutto – 31.718 zł 
2. Oświetlenie boiska w Wodnicy – wartość robót brutto – 6.036 zł 
3. Oświetlenie ul. Usteckiej w Przewłoce (etap I) – wartość robót brutto 

25.998 zł (od ul. Norwida do Słowackiego) 
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4. Oświetlenie ul. Usteckiej w Przewłoce (etap II) (od ul. A.Krajowej do ul. 
Norwida)- wykonanie i finansowanie przez ENERGA S.A.Słupsk 

5. Przebudowa ul. Wczasowej w Rowach – (wykonanie i finansowanie 
przez ENERGA S.A.Słupsk) 

6. Oświetlenie uliczne w Machowinku – wartość robót brutto – 5.269 zł  
(uzupełnienie oświetlenia) 

Oświetlenie drogowe – wykonane projekty techniczne 
1. Oświetlenie ul. Piaskowej w Rowach 
2. Oświetlenie ul. Kościelnej w Rowach 
3. Oświetlenie drogowe w m. Radwanki 
4. Oświetlenie ul. Usteckiej  w Przewłoce (etap III) – od ul. Słowackiego do 

wsi Przewłoka 
5. Oświetlenie ul. Leśnej w Rowach 
6. Oświetlenie ul. Parkowej w Rowach 
7. Oświetlenie ul. Gałczyńskiego i Baczyńskiego w Przewłoce 
Roboty drogowe – wykonane w 2005 roku  
1.  Budowa chodnika w Debinie – wartość robót brutto-154.538 zł (wykonano 

1398 m2 polbruku) 
1. Modernizacja drogi dojazdowej do remizy OSP w Zaleskich – wartość 

robót brutto – 24.740,97 zł (wykonano 138 m 2 polbruku) 
2. Modernizacja i remont mostu w Rowach w ciągu drogi gminnej (ul. 

Rybacka) – wartość robót brutto – 238.006,65 zł (wykonano remont 1 
obiektu mostowego) 

Roboty drogowe – w trakcie budowy 
1. Przebudowa nawierzchni ul. Wczasowej w Rowach – wartość robót 

brutto 791.296 zł. Termin zakończenia zadania 15-05-2006 r 
2. Budowa chodnika Objazda – Bałamątek – wartość robót brutto – 207.223 

zł . termin zakończenia robót 30-04-2006 r 
3. Budowa ciągu pieszo – rowerowego w Przewłoce – wartość robót brutto 

– 628.642 zł. Termin zakończenia 31-08-2006 r. 
Roboty drogowe – wykonane dokumentacje techniczne 
1. Budowa drogi w Grabnie 
2. Budowa drogi w Pęplinie (etap II) – do boiska sportowego 
3. Budowa drogi w MoŜdźanowie (etap I) 
4. Ukształtowanie zjazdu do działek letniskowych w Dębinie  
5. Ukształtowanie nasypu pod drogą osiedlową w Dębinie 
6. Połączenie drogi gminnej z powiatową w Dębinie  
Zakup i dostawa kruszywa mineralnego w ilości 3.000 t o frakcji 0-32 
mm na remonty i poprawę nawierzchni dróg gminnych w 2005 r – 
wartość brutto – 179.340,01 zł 
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Kom isja przyjęła do wiadomości w/w informację. 
 
 
 

Ad. 4.  Rozpatrzenie wniosku uczniów z m. Duninowo 
uczęszczających do Szkoły Podstawowej Nr 1 Ustce 

 
 
Obrady Komisji opuściła radna Halina Lempek. 
 
 
Sprawa zmiany granicy obwodu szkoły dla m. Duninowo  

 
 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  0 
Przeciw   -  6  
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
negatywnie  zmianę obwodu szkoły 
 
 
Na obrady Komisji przybyła radna Halina Lempek. 
 
 
Sprawa dowozu uczniów  z Duninowa do SP Nr 1 Ustce  
 
 
Komisja popiera opinię Komisji Edukacji w spr. 
wspólnego posiedzenia Komisji Edukacji Rady Gminy 
Ustka z Komisją Oświaty Rady Miejskiej w Ustce celem 
przeprowadzenia rozmów i wypracowania stanowiska w 
spr. dowozu  uczniów  z Duninowa uczęszczających do SP 
Nr 1  w Ustce w ramach subwencji. Gmina Ustka nie m a 
moŜliwości prawnych dofinansowania dojazdu tych 
uczniów.  
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko. 
 
 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0  
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyn iku głosowania Komisja jednogłośnie  zajęła 
stanowisko jak wyŜej. 
 

 
Obrady Komisji opuścił radny Jan Dudka. 

 
 
Ad. 5.       Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 
 

Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących 
pism:  

 
1. Przewodniczący sejmiku Województwa Pomorskiego  w 

spr. nadsyłania autorskich tekstów zawierających refleksje 
nad kończącą się kadencją celem zamieszczenia w 
wydawnictwie wydawanym przez Sejmik Województwa 
Pomorskiego pn. „Samorząd Pomorza” 

 
2. Odpowiedź  Pana Wójta  do Pana  /* wyłączenie jawności na 

podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze 

względu na prywatność osoby/ w spr. przebudowy ul. 
Wczasowej i ul. Piaskowej w Rowach. 

 
 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik   przedstawił 
następujące  pismo: 
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Słupskie Wodne Ochotnicze Pogotowie Ratunkowe  
-  dot. zakupu kontenera mieszkalnego dla ratowników 
obsługujących plaŜe i kąpieliska nadmorskie w Poddąbiu. 
 
 
Komisja zwraca się do Pana Wójta o zakup kontenera w 
terminie moŜliwym do realizacji. 
 
 
Przewodniczący  Komisji Krzysztof Matyjasik  poddał pod 

głosowanie w/w stanowisko. 
 
 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zajęła 
stanowisko jak wyŜej. 
 

 
Członek Komisji Edward Sasko 
1. -  ponownie wnioskuję o zwiększenie  planowanych  wydatków na 
Kościoły   w dziale Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – 
ochrona i konserwacja zabytków z kwoty 20 tyś zł na kwotę 40 tyś zł. z 
uwagi na krytyczny stan techniczny Kościołów na terenie gminy Ustka  

 
 

Przewodniczący  Komisji Krzysztof Matyjasik poddał pod 

głosowanie w/w stanowisko. 
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Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła w/w 
wniosek.  
 

   
  2. – ponawiam wniosek o utwardzenie drogi do Cmentarza w m. 

Duninowo w trybie natychmiastowym 
 
 

Przewodniczący  Komisji Krzysztof Matyjasik poddał pod 

głosowanie w/w stanowisko. 
 
 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła w/w 
wniosek.  
 

 
 

Członek  Komisji Marian Szumski 
 -  wnioskuję o naprawienie przystanku autobusowego PKS Wodnica – 
Osiedle (wyrwana murowana  płyta) 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 
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Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła w/w 
wniosek.  

 
 

  
 

 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji    
o godz. 12 20   

zamknął obrady Komisji. 
 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
 
  
  Protokołowała                        Przewodniczący Komisji 

      GraŜyna Frankiewicz    
         KRZYSZTOF  MATYJASIK  

 
 

 


